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Vorbasse Lokalråd 
 

  

Ugedag: Onsdag Dato: 07.05.2014 Fra: 19.00 Til: 21.00 

Mødested: Hos Peter Tolberg, Labrivej 

Deltagere:  
Bente Benne, Stine Høgholt, Charlotte Fyhn Milland, Lars Okholm, Peter Tolberg, Jette Kring, Jørn 

Poulsen 

Evt. andre deltagere:  

Evt. fraværende:  

Referent: Charlotte Fyhn Milland 

De grå felter er mødereferat. 

 

Dagsorden: 
 

 

1. Gennemgang af referat fra sidste møde 

 Er gennemgået, og vi vil komme ind på de fleste punkter i løbet af dagsordenen. 

2. Velkomstkurv status 
 Der mangler at blive delt en velkomstkurv ud i Skjoldbjerg. Der er delt en ud til den nye bosæt-

ningskoordinator. 

3. Vorbasse.dk 
 Der er blevet snakket med Jeroen, viceskoleinspektør på skolen, og han vil gerne undersøge mulig-

hederne/ bringe det med videre, om mulighederne for at inddrage de unge i at skrive på hjemmesi-

den. 

Ang. reklame på hjemmesiden, tager Charlotte kontakt til Jeppe Donslund om hvad der skal til for 

at der kan komme reklame på hjemmesiden, enten ca anslået pris, og/eller opgavebeskrivelse. 

4. Møde med bosætningskoordinator 
 Jette og Jørn var med til mødet med den nye bosætningskoordinator, og det var et godt møde. Jette 

og Jørn fortalte hvad der blev snakket om. Der blev drøftet hvordan vi kunne komme videre. Bl. A. 

ville hun gerne have 5 navne herude, som hun hurtigt kunne komme i kontakt med, når forespørgls-

lerne kommer. Hun var imponeret af Vorbasse Fritidscenteret. Der er ikke aftalt et nyt møde, men 

Jørgen Møller og bosætningskoordinationsudvalget i Vorbasse har kontakten.  

 

Vi vil snakke med bosætningskoordinationsudvalget og foreslå dem, at der findes en person/som 

bosætningskoordinatoren kan kontakte, når der er udlændinge, der leder efter ny bolig. Der skal 

tilbydes en integrations familie, for at tilbyde noget nærhed til kommende tilflyttere, som er udlæn-

dinge.(integrations familien skal selvfølgelig matches således at alder eller interesser kan passe 

sammen)  

5. Årsmøde i BLDR 

 Jørn har været til mødet. Der var en fra Billunds Erhvervsfremme og fortælle om markedsføring. 

Det var et godt møde, og de fik noget godt at spise. 

6. 6623 rundt 

 Der er blevet vendt løst og fast. 

7. Næste møde 

 Tirsdag den 17. juni 2014 hos Lars Okholm. 

8. Evt. 

 Der er nu blevet bevilliget penge til fortov på Tribinivej.  

Der er budget møde for Billund kommune, onsdag den 14. maj i Magion. Der vil være deltagelse 

fra lokalrådet. 

  

 


